
AGENDA 21-10-2015 

Tilstede: Lars Rasmussen, Lene, Maj-Britt, Hanne, Anne-Mette, Allan og Morten 

Afbud: Steen, Mette og Sandie 

1.Svømmskoleleder 15 min 

Ad1. 

 

2.Sportschef 15 min 

Ad 2 

Nuværende trivselsstatus: konkurrenceafdelingen kører rigtig godt. 

Træningslejre: Fremadrettet skal træningslejre – især for Bobler og Talenter – fastholdes, da det fremmer 

lysten og konkurrenceånden hos dem. Talent- og Bobletrænerne gør det rigtig godt og får meget ros. 

Sponsorstævnet: Omkring sponsorstævnet rejses spørgsmålet; hvordan får vi alle med? Hvilke restriktioner 

skal gælde, hvis man ikke deltager? Hvilke muligheder er der for en ligelig fordeling/løft? 

Forældreindsats: Fælleskørsel og andre fælles bidrag er også et problem. Skal der nedsættes et udvalg, der 

kommer med ideer/forslag til løsninger? 

Baneudstyr: Sportschefens indkøbsoversigt sendes til Bestyrelsen.  

Hygiejne: Ingen intimbarbering i bruseren. Lars taler med Bo, og Mads taler med svømmerne. 

 

3. Gennemgang og godkendelse af referat og referat fremadrettet 10 min. Lars/Morten Aagaard 

Ad 3 

Referatteknik fremadrettet: Vi skal være sikre på, at referatet er detaljeret nok. 

Respons: Alle skal vende tilbage/besvare mails indenfor tre dage, ellers opfattes det som samtykke. 

Budgettet: Kassereren skal have budgettet klar til næste bestyrelsesmøde. Ellers skal det laves af 

formanden. 

Mandat til udvalg: Opfølgning fra Steen mangler. 

 

4.Plan B 15 min. Hanne Hjelm 



Ad 4 

Rejste spørgsmål: Hvordan løser vi manglen på trænere? Afløserteam, en ekstra m/k på kanten, hvad gør 

andre klubber, hvorfor er det ikke attraktivt at være svømmetræner, kender Ernst nogle, skal Ernst trækkes 

over i svømmeskolen? 

Foreløbig plan: Hanne indkalder til et møde og brainstormer omkring ”Plan B”. Indtil videre tager Helle L. 

akutaflysninger. 

 

5.Orientering om Odder Ordning. 5 min. Lars 

Ad 5 

Odderordningen er vedtaget. Efter møde på biblioteket d. 28/10 med LR og Bjarne orienteres Bestyrelsen 

yderligere. Ordningen sendes derefter til kassereren omgående, så der tages højde for den i budgettet. 

 

6.Kontrakter på fastlønnede. 10 min. Morten Aagaard 

Ad 6 

Morten Aagaard mener, at Steen mangler at lave tjekliste om, hvorvidt sportchefens målsætninger er 

opfyldt ift lønstigning. 

 

7. Nyt fra udvalg og Formandens mail.15 min.  Alle 

Ad 7 

K-udvalg: Der arbejdes på bannere. Møde holdes først d. 28/10 og derfor ikke nyt pt. 

Sv. Sk-udvalg: Brev rundsendt før efterårsferien.  

Juleafslutning: Julemand fundet til fredag. (Han aflønnes med vin). Slikposer fra Superkiosken efterspørges. 

Udvalget laver lister over, hvad de skal bruge. 

Svømmebleer: Babyer skal have svømmeble på. Den kan evt. indgå i kontingentet? 

Personaleudvalg: Trænerprofiler (med eller uden billede?), Plan B, julegaver til trænere, kursus for 

hjælpetrænere fra 13-17 år d. 14. nov. 

Ak.-udvalg: Visionsdag afholdes d. 14. november. Invitation udsendes til alle klubbens medlemmer via 

klubmodul forudsat, at vi kan låne Parkvejens skole? 

Julefrokost: Vi prøver med en fælles julefrokost for hele k-afdelingen og forældre. Evt. forældrebetaling, 

men gratis for svømmerne. 



Formand: Henvendelse fra Skb. Svømmeklub ang. potentiel førsteholdstræner. 

Vandvorter: Henvendelse fra frustreret forælder. Vi hh os til hjemmesiden: Vi anbefaler…. Skal det ændres? 

 

8. Opførsel i hallen.5 min. Morten Aagaard 

Ad 8 

Hygiejne: Man SKAL bade før undervisningen. 

Omgangstone: Det pointeres, at tonen blandt bestyrelsesmedlemmerne skal være sober og ordentlig. Det 

er vigtigt, at diskussionspunkter tages på bestyrelsesmøderne og føres til referat. 

 

9. Evt. 10 min. 

Ad 9 

Spørgsmål: Hvem deltager i udvalgsmøderne? Hvem bestemmer, hvem der skal deltage? Hvorfor må 

Aagaard ikke være med i svømmeskoleudvalget? 

Svar: Udvalgsformanden skal være bestyrelsesmedlem. Ellers rekrutterer de enkelte udvalg selv deres 

medlemmer. De mennesker, der vil yde en indsats er hjerteligt velkomne. 

Orientering: Bestyrelsen orienteres med referater fra udvalgsmøderne. 

Spørgsmål: Skal Helle Lyse og Mads Hjort cc på rundsendte mails? Skal de indgå i en evt. debat? 

Svar: De skal ikke orienteres i selve debatten, men orienteres efterfølgende. 

 


